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Přítomni:   Marek Vávra (9. A), Zuzana Špásová (9. B), Anna Rosslerová (8.A), 

Michal Bouška (7.A), Markéta Řečická (6.A), Marek Udržal (6.B), David Janča 

(5.A), Jiří Šimek (5.B), Filip Anderle (4.A), Lukáš Hroch (4.B)  

 

 

Projednávané body: 

 

 

 Jídelna: diskutujeme problém „předbíhání“ – domluvili jsme se na 

následujících bodech: 

- pokud někdo již ve frontě stojí a potřebuje se vzdálit (toaleta, objednání 

obědů…může se vrátit na místo, které opustil),  

- pozdní příchod do jídelny, mimo svoji skupinu = zařazení na konec 

fronty, s výjimkou, kdy dopředu umístí vyučující.  

 Jídelna: při velkých frontách, kdy se paní kuchařky snaží urychlit výdej 

jídla, jde kultura servírování pokrmů na talíř stranou. Dali jsme si měsíc 

na diskuzi ve třídách – zda tento stav je akceptovatelný nebo zda 

požádáme o nápravu s faktem, že se čas strávený v jídelně natáhne. 

 Vybavenost školy: poptáván fotbálek. Byl svěřen do užívání a 

opatrovnictví žákům. Po 6 týdnech došlo k jeho rozbití. Momentálně čeká, 

až si jej žáci svépomocí opraví. Stolní tenis: stůl čeká na dobrovolníky, 

kteří jej pomohou sešroubovat. Kulečník. Hodnota této „atrakce“ výrazně 

překračuje stávající, v danou chvíli se tvoří pravidla pro jeho využití. 

 Doporučujeme vedení školy změnit kód vstupu do školy. 

 Do diskuze ve třídách – výtěžek z Vánoční výstavy věnovat na 

humanitární účely, či uspořádat Velikonoční prodejní výstavu za tímto 

účelem. 

 

 

Zapsal: Martin Hušek - přísedící 
 


